

# Beboermøde/Residents' meeting d. 01.12.2016

If you need this summary translated, please contact one of the board members.

1. Velkomst og valg af dirigent og referent
  - a. Maja er dirigent og referent.
2. Årsberetning fra bestyrelsen
  - a. Det har været bestræbt med afholdelse af mindst ét socialt arrangement pr. mdr, som sådan nogen lunde har været opfyldt siden september sidste år. Til efterårets fællesrengøring var der rigtig god opbakning blandt beboerne, og alle dem som ikke deltog fik udført deres opgave.
3. Kort gennemgang af regnskabet 2015/2016
  - a. Regnskabet ser rigtig fornuftigt ud og der er blevet forklaret i meget få detaljer, hvad pengene er brugt på. Dog undrer det stadig bestyrelsen, hvad der er blevet købt ind af rengøringsartikler, således at dette har oversteget budgettet med 10.000kr. Dette er endnu ikke blevet vendt med Søren, men det er ikke noget, som ændrer på godkendelsen af regnskabet.
4. Godkendelse af regnskab 2015/2016
  - a. Enstemmigt godkendt.
5. Valg til bestyrelsen
  - a. Line genopstiller ikke. Der er tvivl blandt den nuværende bestyrelse om hvorvidt de har mulighed for at genopstille for et helt år, da flere af medlemmerne er færdige til sommer. Derfor aftales det at Anna, Nete og Maja genopstiller. Anna og Nete for et halvt år, mens det for Anna og Maja er uvist om hvor længe det er for. Dette betyder, at der muligvis bliver nødt til at indkaldes til nyt valg til sommer/efterår. Da der kun et tre pers. tilstede udover bestyrelsen, er dette eneste mulighed.  
**Bestyrelsen bliver derfor som følgende:**  
**Formand: Maja Skov-Pedersen, vær. 40, majas-p@hotmail.com**  
**Næstformand: Nete Toftegaard, vær. 34, mail4nete@hotmail.com**  
**Kassér: Anna Louise Vestergaard, vær. 7, annalouise\_4@hotmail.com**  
**Menigt medlem: Anna Drost Svendsen, lejl. 16, svendsen\_anna@yahoo.dk**  
**Menigt medlem: Rikke Torsbjerg Møller, lejl. 31, torsbjerg-92@hotmail.com**  
**Suppleant/Fællesrumsansvarlig: Frederik Voetmann Bæhr, vær. 13**
6. Valg af repræsentantskabsmedlem
  - a. Maja genopstiller og vælges enstemmigt.
7. Behandling af indkomne forslag
  - a. Chip i stedet for kode til port og indgang til opgange.

- i. Forslaget vedtages ikke. Dette skyldes især den omkostning det vil være at anskaffe chips til alle beboere og det faktum at chippen ikke vil virke til 'midt' opgangen i forhuset. Desuden er der på mødet en fælles forståelse om at problemet vedr. uvedkommende på kollegiet ikke skyldes at der nu er kode til porten, men det at porten ikke lukkes ved endt brug. Der kommer dog ikke nogen gode forslag til at forbedre dette.
  - b. Liste vedr. afholdelse af tredje fest pr. mdr.
    - i. Den nuværende liste slettes og der oprettes en ny. Dette gøres ved at der lægges en seddel i alles postkasser, hvor det oplyses at der gives 4 uger til at kontakte Frederik om at komme på listen over lejligheder der skal godkende en tredje fest pr. mdr. Er der ingen tilbagemeldinger slettes denne liste for nu, og det bliver frit med to fester i eksamensmåneder og tre fest i ikke-eksamensmåneder.
- 8. Evt.
  - a. PS4 – Frederik ønsker at dette skal købes til fællesrummet, og får lov til at gå videre med dette.
  - b. Nye stole: Der tages kontakt til Karin efter nytår til en snak om indkøb af nye stole til fællesrummet.
  - c. Webmaster: Laura Overgaard Sørensen melder sig som webmaster for et halvt år.